

## INTERGOVERNMENTAL AGREEMENTS ACT

Pursuant to subsection 3(1) of the *Intergovernmental Agreements Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

**1.** Any Minister who is charged under the *Government Organization Act* with the discharge of duties or the exercise of powers and functions relating to any agreement to be made under sections 1 or 2 of the *Intergovernmental Agreements Act* may negotiate and sign, on behalf of the Commissioner and Government of Yukon, any agreement made under sections 1 or 2 of this Act.

Dated at Whitehorse, Yukon, this July 24, 2003.

---

Commissioner of Yukon

## LOI SUR LES ACCORDS INTERGOUVERNEMENTAUX

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 3(1) de la *Loi sur les accords intergouvernementaux*, décrète :

**1.** Tout ministre chargé, en vertu de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, d'exercer les attributions ou les fonctions se rapportant à tout accord à conclure en vertu des articles 1 ou 2 de la *Loi sur les accords intergouvernementaux*, peut négocier et signer au nom du Commissaire et du gouvernement du Yukon, tout accord établi en vertu de ces mêmes articles.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 juillet 2003.

---

Commissaire du Yukon